
---UDETULARGESCONSILIUL LOCAL MALURENI
NR.7492/t4.02.2018

PROCES.VERBAL
Incheiat astazi 14.02.2018

Sedinta ordinara a Consiliului Local Malureni a fost organizata in baza
Dispozitiei Primarului nr. Ll7 /12.02.201.8 impreuna cu ordinea de zi si convocatorul
pe care acestia l-au semnat.

La sedinta sunt prezenti din partea deliberativului un numar de 13 membri ai
consiliului, iar din partea executivului participa dl. Viceprimar si secretarul comunei.

Este prezenta si doamna Luiza Gagionea, manager in cadrul centrului
multifunctional de servicii sociale Tufanu cu Icoana, sat Pauleasca.

Secretarul, da citire Ia invitatia presedintelui de sedinta procesului-verbal al
sedintei ordinare anterioare, proces-verbal ce este adoptat in unanimitate de catre
d-nii. consilieri.

Se trece la discutarea problemelor de pe ordinea de zi :

Punctul L pe ordinea de zi prezinta Proiectul de hotarare privind aprobarea
aprobarea Programului anual al achizitiilor publice pe anul 2018. In calitatea sa de

initiator, domnul viceprimar prezinta investitiile ce se vor realiza in comuna
Malureni pentru anul 2018. Intrucat au fost dezbateri pe marginea acestui proiect in
sedinta pe comisii se supune la vot si se adopta cu 12 voturi,,pentru" si o abtinere
(Bucalie Florian), devenind Hotararea nr. 8.

La Punctul 2 pe ordinea de zi este prezentat Proiectul de hotarare privind
aprobarea bugetului local al comunei Malureni pe anul 2018. Deasemenea, acest
proiect a fost supus dezbaterii in cadrul sedintei pe comisii, insa mai slnt facute
urmatoarele precizari :

Dl. Calugaru isi exprima punctul de vedere cu privtre la faptul ca nu este de

acord ca anul acesta sa mar fie tinuta ziua comunei Malureni, acesti bani putand fi
reorientati spre alte probleme cum ar fi montarea apometrelor Ia limita
proprietatilor pentru sistemul de alimentare cu apa. Dl viceprimar mentioneaza ca

este an centenar si ar trebui serbat. 0 a doua problema semnalata este vizavi de Ara
Sotvvare Group care ne ofera la acest moment servicii pentru programele
informatice implementate Ia nivelul comunei noastre. Considera ca acestia nu si-au

onorat contractul conform termenilor acestuia, motiv pentru care propune o analiza

a acestuia dar si o renegociere a tarifelor percepute si serviciilor oferite prin
compararea ofertelor de piata de la alte firme cu acelasi specific de activitate.
Domnul primar sustine faptul ca serviciile oferite de Ara Software sunt de calitate,

asigurand asistenta tehnica a programelor informatice de : impozite si taxe,

urbanism, arhivare electronica, asistenta sociala, asistenta tenica hardware si

software, service de intretinere a calculatoarelor si leptopurilor din dotarea
primariei, mentenanta aplicatiilor si asistenta online si telefonica.

Proiectul este supus votului si este adoptat cu 11 voturi ,,pentru" si doua

,,abtineri" (Bucalie Florian si Busuioc Vasile), devenind Hotararea nr.9.

Punctul 3 pe ordinea de zi este proiectul de hotarare privind aprobarea

concesionarii izlazului din satul Toplita, judetul Arges. Se mentioneaza ca intr-o



I

#dinta viitoare se vor aproba : studiul de oportunitate, caietul de sarcini
documentatia de atribuire si se va aproba pretul minim de pornire la licitatie
conform unui raport de evaluare intocmit de un evaluator profesionist care prin
comparatii de piata estimeaza redeventa ce se poate percepe in temeiul contractului
de concesiune. Se supun la vot si se adopta cu 12 voturi ,,pentru" si o ,,abtinere,,
(Bucalie Florian), devenind Hotararea nr. 10.

Punctul 4 este Proiectul de hotarare privind aprobarea Planului anual general
de actiuni sau lucrari de interes local ce se pot efectua in perioada ianuarie-
decembrie 2018 de catre beneficiarii Legii nr. 4L6 /200L.Initiator al proiectului este
domnul consilier Siminea Dan si sunt enumerate principalele activitati ce vor fi
efectuate de catre beneficiarii actului normativ sus-mentionat pe tot parcursul
anului 201"8. Se supune Ia vot si se adopta cu 12 voturi ,,pentru" si o ,,abtinere"
(Bucalie Florian), devenind Hotararea nr. l.1..

Punctul 5 al ordinii de zi este Proiectul de hotarare privind aprobarea
raportului privind activitatea asistentilor personal ai persoanelor cu handicap grav
pe semestrul 11201,7. Este initiat de catre dl. Alexandru Constantin, iar in calitatea sa
de initiator precizeaza ca raportat la prevederile art. 29, alin.l- din H.G. nr.268/2007
pentru aprobarea Normelor metodologice de aplicare a Legii nr.44g/2006 privind
proteclia gi promovarea drepturilor persoanelor cu handicap, primarul, are obligayia
de a prezenta semestrial Consiliului Local, raportul de activitate al asistenlilor
personali ai persoanelor cu handicap grav, care contine date referitoare Ia:
dinamica angajirii asistenfilor personali, modul in care se asiguri inlocuirea
asistentului personal pe perioada concediului de odihnd, informatrii privind numirul
de asisten;i personali gi instruirea acestora, controalele efectuate gi probleme
sesizate. Se supune la vot si se adopta cu l-2 voturi,,penru" si o,,abtinere", devenind
Hotararea nr. 12.

Punctul 6 al ordinii de zi prezinta proiectul de hotarare privind aeordarea
unui aiutor de urgenta domnului Ciolca Nicolae. In sedinta pe comisii a fost
prezentata situatia de necesitate in care se gaseste acesta, avand varsta de 89 de ani,
domiciliat in comuna Malureni, sat Zarnesti, judetul Arges, care in luna decembrie
201-7 a suferit un accident in urma caruia i s-a fracturat piciorul, suferind o
interventie chirurgicala iar in prezent fiind in recuperare. In plus personal
specializat l-a diagnosticat cu dementa mixta-forma severa, motiv pentru care are
nevoie de asistenta si de ingrijire permanenta. Deasemenea, s-a motivat faptul ca
domnul Ciolca Nicolae este singur, fara intretinatori legali Ia acest moment avand
nevoie de suport uman permanent, nu beneficiaza de nici un fel de venit, fiind in
imposibilitate de a putea suporta cheltuielile determinate de aceste probleme. Se
propune acordarea sumei de 1-500 lei, eonstituind a.iutor financiar, cu mentiunea ca
aceasta suma sa fie ridicata si gestionata in raport de nevoile persoale ale numitului
Ciolca Nicolae de catre domnul Popescu Marius. Se supune la vot si se adopta cu L2
voturi ,,pentru" si doua,,abtineri" (Bucalie Florian si Popescu Marius), devenind
Hotararea nr. 13.

DIVERSE:
Este pusa in discutie situatia salarizarii persoanelor incadrate cu contract

individual de munca cu timp partial din cadrul Centrului multifunctional de servicii
sociale Tufanu cu Icoana. In acest sens, domnul consilier Dogaru Nicolae, isi expune
punctul de vedere considerand ca in contextul transferului contributiilor de la



-rngajator la anga,at, sa fie reduse cheltuielile din bugetul local pentru salariile
personalului centrului, propunand in acest sens sa se angajeze salariati cu norma
intreaga pentru a nu mai fi suportat din bugetul local diferenta de contributii pana Ia
salariul minim pe economie. Se discuta despre posturile care sunt necesare,
ajungandu-se la concluzia ca 1 educator si doi invatatori sunt suficrenti pentru
desfasurarea activitatilor, un asistent medical, psiholog si manager Luiza Gagionea.
In aceslasi asentiment este si dommna consilier Tudorache Antoneta, care aduce la
cunostinta C.L. Malureni si despre vizita la FRDS, in cadrul careia a fost informata ca,
consiliul Local Malureni in calitate de administrator al centrul multifunctional de
servicii sociale, poate stabili ca acesta sa fie folosit si pentru desfasurarea orelor
pentru scoala primara din Tufanu insa doar in afara programului activitatilor
centrului. Ramane ca in sedinta din luna martie doamna Tudorache Antoneta sa
initieze un proiect de hotarare cu programul orelor scolare ce se vor desfasura in
cadrul centrului multifunctional, pentru copiii din scoala primara.
Dna. Tudorache Antoneta, pune in discutie adresa inregistrata la registratura unitatii
sub nr. 1485/14.02.20L8, prin care semnaleaza doua aspecte :

1. Solicita anularea in instanta a procesului-verbal de punere in posesie nr,
532/21.02.2000 detinut de Parohia Zarnesri [;

2. Clarificarea situatiei juridice a drumului de acces dintre cladirea Caminului
Cultural si proprietatea domnului Mihalcea Gheorghe. In acest sens, doreste
punerea la dispozitia consiliului a fisei cu date pentru titlu de proprietate a
domnului Mihalcea Gheorghe.
Revenind la discutia despre Ara Software Group se solicita pentru sedinta

urmatoare contractul si actele aditionale dar si invitarea unui reprezentant al
acestei firme pentru renegociere tarifului si serviciilor oferite.
Dl. consilier Profeanu Aurel aduce la cunostinta consiliului despre unele probleme ce
necesita prioritate cum ar fi : reparatia portii de la scoala Bunesti I si gardul la
caminul cultural Bunesti.
Dna consilier Tudorache Antoneta pune problema izlazului din satul Malureni care
este folosit de catre domnul Serban Ion, mentionand ca inainte pentr-u folosirea
acestuia erau percepute taxe ori zile de munca, iar printr-o buna gestionare
tzlazurile ar putea reprezenta o sursa de venit pentru bugetul local. Sa fie notificat
domnul Serban Ion, daca doreste concesionarea acestuia ori nu.

Nemaiifind alte discutii, presedinte de sedinta multumeste consilierilor
pentru participare si declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local
Malureni, drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal.

PRESEDINT4 DE SEDINTA,,
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